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RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

OR.0002.42.2022.II  

        

Protokół Nr XLII/2022 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 31 maja 2022 roku 

 

XLII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się od godz.1300. 

 

Ad. I     

Otwarcie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XLII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pani Beata Sadowska. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 18 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

 

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącą Annę Pietrzak. 

     

Przypomniał, że porządek obrad radni otrzymali wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma inne propozycje do porządku obrad. Takich propozycji nie było.  

Przystąpił do realizacji porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XLI sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

5. Informacja o wykonaniu planu finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów i wydatków, 

na których gromadzone są środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na dzień 31 grudnia 

2021 rok.  

6. Sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu Słupskiego z organizacjami 

pozarządowymi za 2021 rok”. 

7. Podjęcie uchwał:  
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1) w sprawie Programu dofinansowania OSP z terenu powiatu słupskiego na 2022 r. 

2) w sprawie w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 r, 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Ad. III  

Przyjęcie protokołu  XLI sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przypomniał, że protokół XLI sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Zapytał,  czy są uwagi? Uwag 

nie było. Stwierdził, że protokół  XLI sesji Rady, został przyjęty.    

 

Powiedział, że dołączył radny Andrzej Wojtaszek. Obecnych jest 19 radnych na stan Rady 21. 

 

Ad. IV 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

       

Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do Wysokiej Rady i Wiceprzewodniczącej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusję nad 

przedstawionym Sprawozdaniem. Głosu udzielił radnemu Zbigniewowi Kamińskiemu.  

 

Radny Zbigniew Kamiński- zapytał o inwestycje, które przeszły na obecny rok, a dokładnie o drogę 

Siemianice- Jezierzyce. Zapytał czy ww. inwestycja zostanie ukończona do końca tego roku oraz czy 

inżynier tej drogi na bieżąco jest zapoznawany ze stanem tej drogi. Ostatnie niewielkie  deszcze, które 

padały pokazały niebezpieczne sytuacje  w tamtym miejscu tj. liczne  kałuże.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- powiedział, że bardziej szczegółowo na to pytanie odpowie Pan Paweł 

Bojkowski. Zapewnił, że zaistniałe sytuacje są na pewno przejściowe i jak zostanie położona nowa 

nawierzchnia problem się rozwiąże. Dodał, że została przeprowadzona rozmowa z wójt Barbarą 

Dykier, która również zaproponowała wsparcie, ponieważ to jest m. in. jeden z tych wykonawców, 

który wystąpił z wnioskiem o dodatkowe roszczenia. Prawo zamówień publicznych skonstruowane 

jest w sposób stawiający wykonawcę w lepszej sytuacji. Nadmienił, że w chwili obecnej ceny 

surowców i masy bitumicznej bardzo wzrosły. Nadmienił również, że doszło do porozumienia, w 

którym wykonawca wykona tą inwestycję po zadeklarowaniu 10%  wzrostu. Zarówno Powiat jak i 
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gmina Słupsk będą partycypować w tym wzroście po 5 %. Dodał, że jeszcze w tym tygodniu mają 

się odbyć prace kończące tą inwestycję, natomiast w czerwcu mają zostać prace zakończone. 

Dodatkowo mają zostać wykonane jeszcze prace  za torami.  

 

Pan Paweł Bojkowski zastępca dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku- potwierdził 

informacje wcześniej przedstawione przez starostę. W chwili obecnej Zarząd Dróg Powiatowych jest 

po rozmowach dotyczących finalizacji przebudowy tej drogi. Ten drobny przestój spowodowany był 

faktem, że wykonawca rościł o dodatkowe wynagrodzenie. Dodał, że w tym tygodniu powinna zostać 

wylana ostatnia asfaltowa warstwa ścieralna. Sprawy związane z odwodnieniem są problemem 

przejściowym, ponieważ na etapie wykonywania robót zaplanowano odwodnienie nawierzchni za 

pomocą kratek- wpustów, które przerzucają wodę opadową przepustami na drugą stronę do rowu.                         

W tej chwili są wyregulowane pod warstwę ścieralną i znajdują, się delikatnie wyżej o 4-5 cm od 

obecnie istniejącej nawierzchni. Po dokonaniu docelowej warstwy bitumicznej problem                                     

z odwodnieniem będzie rozwiązany. Dodał, że w zakresie robót zostanie wykonany dodatkowo 

odcinek od skrzyżowania od miejscowości Grąsino w stronę przejazdu kolejowego na długości 0,5 

km. Na te zadanie są potrzebne środki w kwocie 100 000 zł. Wykonawca zgodził się aby te roboty 

również rozpocząć. Podsumował, że w czerwcu finalnie roboty na tym odcinku powinny być 

zakończone. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnej Marii Janusz. 

 

Radna Maria Janusz- w związku z tym, że różny jest czas procesu od ogłoszenia wyników do 

zawarcia umowy, zapytała czy znany jest już termin podpisania umów w ramach złożonych 

wniosków, w których konkurs został już rozstrzygnięty.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście.  

 

Pan Paweł Lisowski starosta- powiedział, że na chwilę obecną czekają na promesę. W pierwszej 

edycji tego programu czekano kilka miesięcy. Pociesza jednak fakt, że są to modernizacje dróg, a nie 

przebudowy. Odcinki te będą realizowane na tzw. zgłoszenie, czyli szybszym trybem. Przypomniał, 

że w pierwszej edycji programu otrzymano dwa dofinansowania na przebudowy. W chwili obecnej 

są one w trakcie procedury przetargowej. Zostały ogłoszone przetargi na odcinku Wytowno- Bydlino 

i na miejscowość Dębnica Kaszubska. Dodał, że w momencie, gdy uzyskają promesę podejdą do 

procedury przetargowej.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera- zapytał o fakt, że w spisie dotyczącym dotacji dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych nie ma Główczyc. Zapytał, czy oznacza to, że straż w Główczycach dotacji nie dostanie. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście.  
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Pan Paweł Lisowski starosta- odpowiedział, że jeśli chodzi o wniosek dotyczący OSP nie ma gminy 

Główczyce, co spowodowane jest tym, że każda gmina mogła sama zadecydować w którym wniosku 

i w jakiej skali chce występować. Każda gmina miała 2 000 000 zł do dyspozycji i mogła 

samodzielnie zdecydować, czy chce przekazać środki na drogi czy infrastrukturę sportową. Gmina 

Główczyce zadecydowała, że 1 750 000 zł przeznacza na drogi, natomiast 250 000 zł na 

infrastrukturę sportową. Taka była decyzja władz gminy Główczyce. Przypomniał, że w tym roku 

gmina Główczyce otrzymała dofinansowanie z innego źródła na  nowy wóz strażacki. Dla samorządu 

powiatowego fakt, że gmina przeznaczyła największą ilość na drogi powiatowe w tym wniosku jest 

również  korzystne.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- podziękował staroście i pracownikom, 

za to, że wszystkie złożone wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie. Przypomniał, że każda gmina 

w powiecie słupskim pozyskała sporą pulę pieniędzy, poczynając od 12 000 000 zł dla gminy 

Kobylnica do 5 000 000 zł dla gminy Smołdzino. W sumie do Powiatu Słupskiego wpłynęło ponad 

160 000 000 zł. Podziękował również Panu Piotrowi Mullerowi. Dodatkowo powiedział, że ma 

nadzieję, iż znajdą się brakujące 10 000 000 zł na budowę hali w Zespole Szkół Agrotechnicznych w 

Słupsku.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera- poprosił starostę o interwencję do wojewody dotyczącą powalonych drzew 

na drodze wojewódzkiej na trasie Ustka- Łeba.  Zwrócił również uwagę na zły stan drogi między 

Choćmirowem a Wrześciem. Zapytał kiedy można spodziewać się chociażby połatania dziur. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- powiedział, że Pan starosta wraz                          

z pracownikami jest w trakcie tworzenia pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich z interwencją                          

o usunięcie tych drzew. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- spytał, czy radni mają pytania. Głosów 

w dyskusji nie było.  

 

Informacje w pkt 5 omawiana była na wszystkich komisjach merytorycznych. Też wszyscy radni te 

dokumenty otrzymali w wersji pisemnej wcześniej do zapoznania.  

 

Ad. V 

Informacja o wykonaniu planu finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów i wydatków, na 

których gromadzone są środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na dzień 31 grudnia 2021 

rok.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było.  
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Informacja została przyjęta. 

(Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu)  

 

Sprawozdanie  w pkt 6 omawiane było  na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej. Też wszyscy 

radni te dokumenty otrzymali w wersji pisemnej wcześniej do zapoznania.  

 

Ad. VI. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Słupskiego z Organizacjami    

Pozarządowymi za 2021 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było.  

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do protokołu).  

              

Ad. VII.  

 Podjęcie uchwał: 

 

Projekt  uchwały w ppkt. 1  był omawiany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Środowiska                                    

i Bezpieczeństwa Publicznego oraz na Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu                          

i zaopiniowany pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie Programu dofinansowania OSP z terenu powiatu słupskiego na 2022 r.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i   nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za-  19   przeciw - 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLII/408/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 maja 2022 r.                            

w sprawie Programu dofinansowania OSP z terenu powiatu słupskiego na 2022 r., została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

 

Projekty uchwał od ppkt 2 do ppkt 3 były omawiane na wszystkich posiedzeniach komisji 

merytorycznych i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 2) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- wpłynęła autopoprawka. Głosu udzielił  

Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 
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Pani Jadwiga Janicka Skarbnik – wyjaśniła, że Zarząd Powiatu prosi o wprowadzenie 

autopoprawki w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego, która polega na: 

- zwiększeniu dochodów bieżących o kwotę  1 090 574 zł, w związku ze zwrotem podatku VAT                        

z tytułu zakupu 6 autobusów do obsługi powiatowych linii autobusowych; 

- zwiększeniu dochodów bieżących o kwotę 61 338 zł z tytułu odsetek  od środków na rachunku 

bankowym z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych; 

- przeniesieniu w ramach odchodów bieżących kwoty 1 283 899 zł z rozdziału Starostwa powiatowe 

do rozdziału Lokalny transport zbiorowy, celem prawidłowej klasyfikacji środków planowanych do 

otrzymania od PKS Słupsk z tytułu dzierżawy 6 autobusów; 

- zwiększeniu wydatków bieżących o kwotę 520 084 zł w drogach powiatowych z przeznaczeniem 

na bieżące utrzymanie dróg; 

- zwiększeniu wydatków bieżących o kwotę 521 946 zł. Środki te są przeznaczone na obsługę długu 

Powiatu w związku ze wzrostem WIBORU; 

- zwiększeniu wydatków majątkowych o kwotę 4 658 009 zł w drogach publicznych powiatowych, 

w tym:  

a) o kwotę 818 264 zł (środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych) na realizację zadania 

rozpoczętego w 2021 roku,  pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1147G od skrzyżowania z DW 

208 do Ciecholubia (Gmina Kępice)”,  

b) o kwotę 568 009 zł (środki własne powiatu), tj. z kwoty 913 584 zł na kwotę 1 481 593 zł na 

realizację już istniejącego zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1130G stanowiącej dojazd 

do węzłów drogowych S6 (Gmina Słupsk)”, ze względu na wzrost wartości zadania.  

c) o kwotę 969 206 zł (środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych) na realizację już 

istniejącego zadania pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych nr: 1200G, 1201G, 1198G, 

1181G, 1183G, 1140G na terenie powiatu Słupskiego (Gmina Damnica, Gmina Dębnica Kaszubska, 

Gmina Główczyce)”,  

d) o kwotę 844 523 zł (środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych) na realizację już 

istniejącego zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1120G na odcinku Smołdzino-Gardna 

Wielka (Gmina Smołdzino)”,  

e) o kwotę 52 000 zł (środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych) na realizację już 

istniejącego zadania pn. „Zakup samochodu osobowo-towarowego dla Zarządu Dróg Powiatowych 

w Słupsku do kwoty 142 000 zł,  

f) o kwotę 1 316 007 zł (środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych) na realizację nowego 

zadania pn. „Zakup maszyn i urządzeń do zimowego utrzymania dróg powiatowych”.  

8) zwiększeniu wydatków majątkowych o kwotę 309 117 zł na zadania związane                                                     

z termomodernizacją dwóch obiektów opiekuńczo-wychowawczych na realizację już istniejących 

zadań inwestycyjnych: Dom przy Lotha" w Słupsku  oraz Dom przy Kochanowskiego" w Przewłoce;  

9) zwiększeniu wydatków majątkowych o kwotę 123 182 zł (środki z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych) na zadanie związane z wykonaniem elewacji pałacu w Specjalnym Ośrodku Szkolno- 

Wychowawczym  w Damnicy;  

10) zmniejszeniu wydatków majątkowych o kwotę 6 781 000 zł  w związku z usunięciem z budżetu 2022 

roku zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i wyposażenie hali sportowej przy Zespole Szkół 

Agrotechnicznych w Słupsku wraz z dokumentacją projektową". Po przeprowadzonym postepowaniu 
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przetargowym najkorzystniejsza oferta wyniosła 13 979 927,43 zł i jest wyższa niż wartość środków 

zabezpieczonych w budżecie o kwotę 4 285 802,73 zł; 

11) zmianie źródeł finansowania zadań inwestycyjnych:  

a) pn. „Zwiększenie udziału przyjaznego środowisku i dostosowanego dla niepełnosprawnych 

transportu publicznego w obsłudze mieszkańców powiatu słupskiego poprzez zakup nowoczesnego, 

energooszczędnego taboru autobusowego”, polegającej na zmniejszeniu środków zaplanowanych 

jako wkład własny powiatu w formie obligacji do ww. zadania o kwotę 1 400 000 zł i tym samym 

zwiększeniu środków ze zwrotu podatku VAT o kwotę 1 090 574 zł, środków własnych powiatu                          

o kwotę 109 819 zł oraz ze środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 199 607 

zł,  

b) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę odcinków drogi powiatowej                             

nr 1015G (Gmina Słupsk)”, polegającej na zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych o kwotę 30 000 zł, i tym samym zwiększeniu środków własnych powiatu o ww. kwotę,  

c) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowych na przebudowę dróg powiatowych z terenu Powiatu 

Słupskiego, w tym: - 1147 G na odcinku Ciecholub – granica Powiatu (Gmina Kępice)”, polegającej 

na zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 173 000 zł, tj.                         

z kwoty 173 000 zł na kwotę 0,00 zł i tym samym zwiększeniu środków własnych powiatu o ww. 

kwotę. Łączne nakłady nie ulegają zmianie,  

d) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G na 

odcinku ul. Kopernika w Ustce (Gmina Miasto Ustka)”, polegającej na zmniejszeniu środków                             

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 50 000 zł i tym samym zwiększeniu środków 

własnych powiatu o ww. kwotę, 

e) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1172G                                

w miejscowości Dębnica Kaszubska – etap II (Gmina Dębnica Kaszubska)”, polegającej na 

zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 18 000 zł  i tym samym 

zwiększeniu środków własnych powiatu o ww. kwotę,  

f) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1176G na 

odcinku Podwilczyn – granica Powiatu (Gmina Dębnica Kaszubska)”, polegającej na zmniejszeniu 

środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 36 050 zł, i tym samym zwiększeniu 

środków własnych powiatu o ww. kwotę,  

g) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1128G i 1127G 

na odcinku Główczyce-Izbica (Gmina Główczyce)”, polegającej na zmniejszeniu środków                                      

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 168 100 zł, i tym samym zwiększeniu środków 

własnych powiatu o ww. kwotę, tj. z kwoty 70 520 zł na kwotę 238 620 zł.  

h) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1109G na 

odcinku DW203-Charnowo (Gmina Ustka)”, polegającej na zmniejszeniu środków z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 175 000 zł i tym samym zwiększeniu środków własnych 

powiatu o ww. kwotę, tj. z kwoty 45 000 zł na kwotę 220 000 zł, 

i) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G na odcinku 

ul. Plac Dąbrowskiego w Ustce (Gmina Miasto Ustka)”, polegającej na zmniejszeniu środków                                     

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 50 000 zł, i tym samym zwiększeniu środków 

własnych powiatu o ww. kwotę,  

j) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1163G na 

odcinku Pustowo-DW206 (Gmina Kępice)”, polegającej na zmniejszeniu środków z Rządowego 
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Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 277 000 zł, i tym samym zwiększeniu środków własnych 

powiatu o ww. kwotę,  

k) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1187G na 

odcinku Potęgowo-Skórowo Stare (Gmina Potęgowo)”, polegającej na zmniejszeniu środków                           

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 108 400 zł, i tym samym zwiększeniu środków 

własnych powiatu o ww. kwotę,  

l) pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1190G na 

odcinku DW210 -Jamrzyno (Gmina Dębnica Kaszubska)”, polegającej na zmniejszeniu środków                  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 180 000 zł i tym samym zwiększeniu środków 

własnych powiatu o ww. kwotę, 

m) pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1178G od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1177G                     

w Dobieszewie w kierunku DW210” polegającej na wprowadzeniu środków z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w kwocie 800 000 zł i tym samym zmniejszeniu środków własnych powiatu               

o ww. kwotę, 

n) pn. „Dostosowanie drogi pożarowej dla budynku SOSW w Damnicy do wymogów ppoż. wraz                   

z dokumentacją projektową”, polegającej na zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych o kwotę 333 829 zł i tym samym zwiększeniu środków własnych powiatu                    

o ww. kwotę,  

o) pn. „Wykonanie dokumentacji projektowej rewaloryzacji zabytkowego parku przypałacowego                 

w Damnicy”, polegającej na zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych                

o kwotę 247 023 zł,  i tym samym zwiększeniu środków własnych powiatu o ww. kwotę. Łączne 

nakłady nie ulegają zmianie i wynoszą 280 000 zł,  

p) pn. „Modernizacja budynku Starostwa Powiatowego w Słupsku wraz z dokumentacją projektową”, 

polegającej na zwiększeniu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 1 477 

548 zł (w tym 33 265 zł odsetki od środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych (w tym 

80 349 zł odsetki od środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych) i tym samym 

zmniejszeniu środków własnych powiatu o ww.  

q) pn. „Dostosowanie budynków Domu Pomocy Społecznej w Machowinie do wymogów ppoż. wraz 

z dokumentacją projektową”, polegającej na zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych o kwotę 128 849 zł, i tym samym zwiększeniu środków własnych powiatu                       

o ww. kwotę.  

r) pn. „Zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół Agrotechnicznych w Słupsku”, polegającej na 

zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 182 165 zł i tym 

samym zwiększeniu środków własnych powiatu o ww. kwotę,  

s) pn. „Zmiana układu funkcjonalnego pomieszczeń na parterze budynku pomocniczego Starostwa 

Powiatowego w Słupsku przy ul. Szarych Szeregów 14 wraz z dokumentacją projektową”, 

polegającej na zmniejszeniu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych o kwotę 409 656 

zł, i tym samym zwiększeniu środków własnych powiatu o ww. kwotę.  

 

Nadmieniła, że powyższe spowoduje zwiększenie dochodów ogółem o kwotę 1 151 912 zł                                  

i wydatków ogółem o kwotę 61 338  zł, w tym dochodów bieżących o kwotę 1 151 912 zł oraz 

zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 1 042 030 zł i zmniejszenie wydatków majątkowych                         

o  kwotę 980 692 zł w treści uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok, 

zmianę wyniku budżetu (deficytu) z kwoty 33 800 204 zł na kwotę 32 709 630 zł, zmianę przychodów 
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z tytułu emisji papierów wartościowych z kwoty 6 983 370 zł na kwotę 5 892 796 zł oraz zmianę 

załączników, które znajdują się przy uchwale w sprawie zmian w budżecie. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - czy radni chcieliby zabrać głos. 

Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

              

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się 

wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych      brak głosu- 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XLII/409/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 maja 2022 r.                              

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2022 rok,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

     

ppkt 3)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - również wpłynęła autopoprawka, 

głosu udzielił Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej.  

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że wszystkie zmiany w projekcie uchwały 

w sprawie zmian w budżecie znajdują się również w zmianach Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

 

Pani Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

  

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się 

wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw - 0 wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XLII/410/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31 maja 2022 r.                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

Ad. VIII.  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. W związku z tym, że Powiat został wyłoniony jako inwestor 

zastępczy w budowie drogi od centrum Marynarki Wojennej do Komendy Centralnego Poligonu Sił 
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Powietrznych, zapytał na jakim etapie jest ta inwestycja. Głosu udzielił wicestaroście Rafałowi 

Kononowi. 

 

Pan Rafał Konon wicestarosta- poinformował, że 14 kwietnia 2022 r. powiat otrzymał deklaracje 

Rady Gminy Ustka o chęci przystąpienia do tej inwestycji. Została wystosowana odpowiedź do Rady 

Gminy Ustka oraz dyrektora Departamentu Dróg Publicznych Ministerstwa Infrastruktury 16 maja 

2022 r. W obecnej chwili powiat czeka na końcową deklarację Gminy Ustka, wówczas zostaną 

podpisane porozumienia z Gminą Ustka i z Miastem Ustka. W tym momencie Powiat byłby 

inwestorem zastępczym dla całej inwestycji. Wówczas będzie można podpisać umowę z 

Departamentem Dróg Publicznych Ministerstwa Infrastruktury, która nastąpi w miesiącu czerwcu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał na czym miałyby polegać te 

deklaracje. 

 

Pan Rafał Konon wicestarosta- powiedział, że wcześniej deklaracja gminy Ustka była pod 

pewnymi warunkami, które Zarząd Powiatu uszczegółowił i wyjaśnił. Teraz pozostaje czekać na 

jasną deklarację.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – powiedział, że dowódcy jednostek 

niepokoją się. Pieniądze na tę inwestycję nie będą bowiem pieniędzmi powiatowymi tylko z 

Ministerstwa Obrony Narodowej. 

 

Pan Rafał Konon wicestarosta- dodał, że dowódcy jednostek również uczestniczyli we wszystkich 

spotkaniach i o wszystkich szczegółach są również na bieżąco informowani. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał czy radni mają jeszcze pytania. 

Głosu udzielił radnej Marii Janusz. 

 

Radna Maria Janusz- w związku z tym, że S6 przebiegająca przez gminę Damnica w bardzo bliskiej 

odległości od takich miejscowości jak Świtały oraz Budy, poprosiła o wsparcie wniosku  złożonego 

już przez gminę, mającego na celu zwiększenie ekranów właśnie na odcinku tych miejscowości. 

Dodała, że przepisy które zmieniły się w tym zakresie działają trochę na niekorzyść mieszkańców. 

Pozwalają bowiem zamieścić mniejszą  ich ilość. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał czy radni mają jeszcze pytania. 

Więcej głosów nie było. 

 

Ad. IX  

Zakończenie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął XLII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym  i wszystkim 

obecnym za udział w obradach. 

 



 

11 
 

Zakończenie godz. 1355 

 

(protokół wyników głosowania XLII/2022 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 31.05.2022 r. 

stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 23.05.2022 r. stanowią zał. nr 13 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 24.05.2021 

roku stanowią zał. nr 14 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  25.05.2021 r. stanowi 

zał. nr 15 do protokołu) 

      

 

Przewodniczący Rady 

Jan Olech 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 

 

 

 


